
 
 

Projekt realizowany przy wsparciu finansowym  

ze środków PFRON  

 będących w dyspozycji Województwa Małopolskiego 

 

 

To jest deklaracja udziału w projekcie Aktywni i niezależni  

 

Deklaracja to Twoja zgoda na udział w projekcie. 

Jeżeli chcesz brać udział w projekcie – przeczytaj ją i podpisz. 

Twój podpis oznacza, że wiesz o czym jest projekt  

i chcesz w nim brać udział. Znasz swoje prawa i obowiązki. 

 

Jeśli jesteś osobą ubezwłasnowolnioną  

deklarację musi podpisać Twój opiekun. 

Ubezwłasnowolnienie oznacza że nie możesz  

samodzielnie podpisywać dokumentów. 

 

 

Deklaracja udziału w projekcie 

 

Ja,……………………………………………………………………….…..,  

chcę wziąć udział w projekcie Aktywni i niezależni  

W miejsce kropek wpisz swoje imię i nazwisko. 

 

Potwierdzam, że spełniam warunki udziału w projekcie.  

To znaczy: 

• Mam skończone 18 lat. 

• Jestem osobą z niepełnosprawnością  

• Wiem o czym jest projekt.  

• Znam swoje prawa i obowiązki. 

• Mieszkam w Tarnowie lub powiecie tarnowskim 
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Wybierz w czym chcesz brać udział. Zaznacz kółkiem. 

 

a) w wyjściach do różnych ciekawych miejsc np. kino, teatr, restauracja, 

sala sportowa, basen 

 

b) w zajęciach i uczyć się jak lepiej radzić  

sobie w codziennym czynnościach i decydować o sobie 

 

c) w wyjeździe (z dwoma noclegami bez rodziców, brata lub siostry) 

 

d) mieć wsparcie asystenta (40 godzin)  

 

 

 

 

………………………………….                       ……………………………….. 

         Miejscowość, data                                         Podpis Uczestnika 


